
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 9 5  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 28.09.2022 г 

Днес, 28.09.2022 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК08-11070/20.07.2022г. r. И становище 

№ СОА22-ВК08-11070/2/08.09.2022г. r.  за откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс за отдаване под наем на обособена част от имот, 

публична общинска собственост, представляваща помещение   в с. Световрачене,  

район „Нови Искър” – аптека,  за срок от пет години. 

 

Д. Райчева – Помешението се намира на партерния етаж в кметството на с. 

Световрачене. Това е едно от най-големите села в района, преходно е. Няклоко пъти сте 

ни подкрепяли и сте взимали решение за обявяване на конкурс за аптека. Преди години 
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функционираше. Два от конкурсите бяха неуспешни. Надяваме се сега да имаме 

кандидат. Аптеката е необходима, хората постоянно ни питат и искат там да има 

аптека. По-скоро проблемът е, че в аптеката може да работи човек с квалификация. 

Сметката, която се прави, е за такъв човек. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Проф. Иво Петров - за 

Ирина Йорданова - за 

Малина Едрева - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

 

Заседанието по т. 2 се води от Милка Христова. 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА22-МЦ29-338/2/09.08.2022 г. относно даване 

на съгласие „ДКЦ ХVІІІ-София“ ЕООД да закупи със собствени средства 

дълготраен материален актив 

М. Христова – Докладът е за закупуване със собствени средства на ефограф. 

Приложени са и оферти. 

Д-р Койчев – Писмото беше разглеждано на заседание на комисията преди около две 

седмици. Тогава нямаше възражения, предполгама, че и сега няма да има. 

М. Христова подлага доклада на гласуване. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 



Д-р Веселин Милев – за 

Проф. Иво Петров - за 

Ирина Йорданова - за 

Малина Едрева - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

 

По т. 3 от дневния ред: Писмо № СОА22-МЦ29-432/13.09.2022 г. относно 

необходимост от закупуване със собствени средства на медицинска техника – 

апарат за оптична кохерентна томография за нуждите на отделение по Очни 

болести при УПМБАЛ-София Св. Йоан Кръстител ЕАД 

Д-р Койчев – Това е апарат за нуждите на отделение по Очни болести. Искането е 

обосновано с писмо от ръководителя на отделението д-р Петкова във връзка с 

нарасналия брой на дегенеративни заболявания, както и с отчитането по здравна каса. 

Прито е от СД. 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад до 

СОС. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 4 от дневния ред: Писмо № СОА22-МЦ29-444/20.09.2022 г. относно 

разрешение за закупуване на ехограф със собствени средства 

Д-р Недялков – На апарата ще работи най-младият ни специалист. Апаратът в офертата 

е най-евтиният, поддържа много трансдюсери – 18 броя. 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад до 

СОС. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 5 от дневния ред: Покана № СОА22-МЦ29-431/1/13.09.2022 г. за определяне 

на представител в конкурсна комисия – 30.09.2022 г., 12.00 ч. 

Комисията определя д-р Антон Койчев, дм. 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 6 от дневния ред: Отчети №№ СФИ22-МЦ29-29/4/16.09.2022 г., СФИ22-ТД26-

344/28/15.09.2022 г. 

Комисията приема отчетите. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 7 от дневния ред: Отчет № СОА22-ГР94-2267/2/16.09.2022 г. 

Комисията приема отчета за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 8 от дневния ред: Оздравителни планове №№ СОА22-МЦ29-434/14.09.2022 г., 

СОА22-МЦ29-389/15.08.2022 г. 

Г-н Светлин Георгиев – външен експерт – Разглеждайки документацията по т. 8 ми 

направи впечатление оздравителния план на СБРДЦП. Посочили са суми и как 

възнамеряват да оздравят дружеството. Прави впечатление първата сума, а именно да 

съкратят персонал, лекар-ординатор. Стойността на заплащането на специалист-лекар 

ми изглежда много малък процент. После може да се наложи да търсят лекари. Най-

важният капитал е човешкият ресурс. 

 

М. Христова – Водени са разговори с г-н Барбалов. Няма да могат да си платят тока. 

Може би ще иска корекция на програмния бюджет. Това заведение е уникално, работи 

с деца с тежки проблеми. 

 

Д-р Койчев – Ще поискаме с писмо запитване за необходимостта и аргументите от 

съкращаване на лекарски персонал. 

 

Комисията приема оздравителните планове, като счита, че е необходимо да се изпрати 

запитване до управителя на СБРДЦП „Св. София“ ЕООД.  



 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 9 от дневния ред: Разни 

 

Писмо № СОА22-ГР94-4903/23.09.2022 г. за съдействие за реализация на проект 

„Приобщаване от ранна възраст. Приобщаване на децата със синдром на Даун и 

затруднения в общата обучителна среда на детските градини“ 

 

Д-р Койчев – Предлага се едно много добро сътрудничество за обучение на деца с Даун в 

детските градини. 

 

София Вълнеева – Аз съм логопед с 27 години практически опит в детска градина, в най-

голямата държавна институция логопедичен център София, последните 9 години на частна 

практика. Минаги съм имала интерес към индивидуалния подход, към подготовката на 

материали, с които да стимулирам и да подпомагам цялостното развитие на децата. Споделяла 

съм мои работни листове, които се ползват от всички колеги от страната. Водена от това, че 

преди да създам ресурс, аз го апробирам с кабинета с децата, с които работя, се стигна до 

идеята за създаване на тези ресурси. Те са в няколко насоки – ранна превенция на бъдещи 

обучителни трудности, за съжаление нашата логопдична диагностика показва, че се увеличава 

броят на децата с обучителни трудности в училище. Аз го виждам всеки ден в реална работна 

обстановка. Този процент би бил много мо-нисък, ако се направи превенцията. Втората насока 

е да се подпомогне приобщаващото образование. Вярвам и знам, че е нужно децата в норма да 

вървят заедно с децата с дефицити – с Даун, засъняване в проговарянето, различни 

комуникативни нарушения. Когато се движат заедно в група, е от полза и за двете групи деца. 

Логопедите работят комплексно – стимулират цялото едиково-говорно развитие на децата. 

Детето няма друг начин да комуникира с нас, освен чрез устната реч. Ако му бъде отнета тази 

способност и право, това дете изпада в депривация, води до поведенчески проблеми – 

тръшкане, негативизъм, агресия. Вярвам в нуждата от ранна превенция и нейната полза. 

Проектът е да бъде предоставен на преките обучители на децата инструментариум, с който т 

първи да започнат да наблюдават, да откриват нуждата от превенция. Идята тръгна от работата 

с учителите, 17 години съм била рйонен логопед и поддържам добри контакти с колеги-детски 

учители. Те имат нужда от това знание и те ще го приложат. Затова съм заложила идеята за 

семинар, да бъдат три семинара, 50 детски градини. Да се стиковаме с дирекция „Образование“, 

за да предложат и те детски градини, които вече работят в тази посока. Те ще получат 

авторските ми ресурси. Това са отворени кутии, които ползваме с децата в кабинета. /Показват 

се нагледно материалите./ Ще бъдат обучени теоретично и практически в посоки интервенция, 

подпомагане на децата и приобщаване на децата със специфични нужди към групата. Искам да 

кажа, че получавам много добри отзиви. Игрите са в разпространение. В 9 от регионалните 

ресурсни центрове за подпомагане и приобщаващо образование техните специалисти вече ги 

ползват – детски учители, логопеди, родители. Имам наблюдения, за да съм сигурна, че тези 

ресурси работят. И следващият ресурс е готов. Наистина са подплатени с опит, любов към 

децата и желание за подпомагане. 

 

Д-р Койчев – Имате шанса г-жа Едрева – председател на комисията по образование да седи 

вляво от Вас. 

 



М. Едрева – Разбира се, че опитът е много нужен, особено когато може да бъде предаден и на 

място в градините учителите да бъдат въоръжени с повече знания и умения, за да могат да 

наблюдават, да откриват и да подпомагат детското развитие. Аз напълно подкрепям 

възможността да се реализират тези три семинара, да се постави началото на такава програма. 

Когато учителите са заедно и обменят опит помежду си, ще може и заедно и с Вас и вашия 

опит. 

 

А. Кръстева – Аз съм психоог и логопед и това, което казвате, наистина е така. Тези 

инструменти са блестящи. Абсолютно подкрепям тази иницатива. Но ако учителите се 

подкрепят и с логопеди във всяка детска градина, наистина тандемът е е голям. Защото самите 

учитела не знаят какво да правят, нямат подготовката, не могат да откроят нарушенията. Когато 

работят в екип, е най-добре. 

 

Д-р Койчев – Какъв е конкретният размер на помощта, която очаквате от нас? 

 

С. Вълнеева – На 50 градини, целевите групи са деца на 4, 5 и 6 години, ще бъдат предоставени 

по 3 образователни ресурса, съдържащи трите игри – „Звукова поща“, „Звукови мишлета“ и 

„Мама каза, татко каза“, за да има за всяка от целевите групи по една игра. Включени са три 

семинара с най-малко 150 участника, всеки един семинар е 3-часов. Заложената сума като 

ресурси е 19 500 – за семинарите и за образователните рсурси, 150 общо. Ако имаме вашето 

одобрение, ще придвижим нататък проекта. 

 

Комисията подкрепя инициативата. Да се изпрати писмо до дирекция „Образование“ с искане 

за справка за броя на децата с СОП, със синдром на Даун в съответните детски градини. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 12.30 часа. 

Протоколът е изготвен на 29.09.2022 г. 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

(п) 
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